
Verslag bijeenkomst BBN 19 februari 2019, 20:00 uur in de “Rooie Cent” 

Aanwezig: Marike de Boer (voorzitter), Henk Ham, Henk van Es (notulist), Jan Bronius 

Afwezig: Alle andere BBN-leden 

1.Marike opent de vergadering en heet Peter Veeling van de werkgroep Duurzame Binnenstad 

welkom. Peter neem de plaats in van Nico Ponsen, die vanwege ziekte niet kon komen.  

Peter vertelt dat het huidige gemeentebeleid over energiebesparing bij Monumenten en panden in 

Beschermde stadgezichten is vastgelegd in de brochure Duurzaam erfgoed, die verschenen is in mei 

2016. De gemeente streeft nu naar actualisatie (verruiming) van met name zonnepanelen en heeft 

daartoe in een hand-out  foto’s en voorbeelden van integratie  van panelen met nieuwe technieken   

opgesteld met 6 scenario’s (varianten), die Peter hierbij uitdeelt. De bedoeling is 

binnenstadbewoners en pandeigenaren hierbij te betrekken. Daarnaast natuurlijk de commissie 

Ruimtelijke kwaliteit (de vroegere welstands- en monumentencommissie) en Rijksdienst Cultureel 

Erfgoed. Toegezegd is deze hand-out digitaal ter beschikking te stellen en er komt een openbare 

bijeenkomst, waar de mogelijkheden worden toegelicht. Vergunning blijft maatwerk, maar het komt 

er op neer dat sneller een vergunning wordt gegeven als de panelen niet zichtbaar zijn in de 

openbare ruimte (de straat). Punt van beslissing is of zichtbaarheid vanaf OLV-toren  als criterium 

moet blijven.   Marike bedankt Peter voor zijn uitleg en Peter vertrekt. 

2.Gezien de  geringe opkomst van BBN-leden, wordt besloten de punten van de agenda door te 

schuiven naar de bijeenkomst van 19 maart. 

Henk van Es 

 

 

 


